



Сергей Дюжев

Окончил Южный федеральный университет по специальности «Геология» в 2007 году.

Имеет 16 летний опыт геологоразведочных работ, оценки минеральных ресурсов на месторождениях золота (золото-кварцевый, золото-кварц-сульфидный типы). Прошел путь от техника-геолога до управляющего директора крупного геологоразведочного предприятия полного профиля, участвовал в разведке и подсчете запасов крупных месторождений в Амурской области. Награжден знаком «Первооткрыватель месторождения».

Также имеет опыт подсчёта запасов на месторождениях железа и графита.

Имеет релевантный опыт участия в составлении публичной отчетности.

Принимал участие в разработке отраслевых нормативных документов, регламентирующих применение блочного моделирования при подсчете запасов. Автор ряда публикаций по вопросам геологии золоторудных месторождений, применения современных методов подсчета запасов.

Является членом ОЭРН и ЕСОЭН.

Sergey Diuzhev

Graduated from the Southern Federal University with a degree in Geology in 2007.

Has 16 years of experience in geological exploration and mineral resource estimation in gold deposits (gold-quartz, gold-quartz-sulfide types). Has worked his way up from a technician-geologist to the managing director of a large full-profile geological exploration company, participated in the exploration and resource estimation of large gold deposits in the Amur Region.

Awarded the "Discoverer of the deposit" badge.

He also has experience in mineral resource estimation in iron and graphite deposits.

Has relevant experience in the preparing public reports.

Participated in the development of industry-specific regulatory documents governing the use of block modeling in resource estimation. He is the author of a number of publications on issues of gold ore deposit geology and the use of modern methods for geological modelling and resource estimation.

Is a member of OERN and EUES.